

Evening with a Korean Poet

- . **Date: 21 Oct 2014 (Tue)**
- . **Time: 7:00-8:30 pm**
- . **Venue: N002, PolyU**

Chung-hee MOON

Chung-hee MOON was born in Jeollanam-do, Korea on May 25, 1947. She majored in Korean Literature at Dongguk University, and completed her graduate studies from the same University, where she has also taught. While still in high school, she published her first collection of poems, *Kkotsum* (1965). She was initiated into the poetry world by Chung-Ju SUH (1915-2000), an extraordinary lyrical poet of his time, with the publication of her work in *Wolgan Munhak (Literature Montly)* in 1969. Later she published many collections of poems, such as *Windflower* (2004) and *Woman on the Terrace* (2007). In 1975, she received the Contemporary Literature Award for her poetry/drama collection, *Saette*, and the Cikada Prize in 2010. Currently, she is the president of the Korea Poet's Association.

文貞姬

詩人。出生於全羅南道。畢業於東國大學國文系、同系研究生院。1969年獲得《月刊文學》新人獎，從此走上文壇。1975年獲得第21屆現代文學獎。著有詩集《蓓蕾》（1965）、《鳥群》（1975）等；詩劇《鉛的誕生》、《帶翅膀的妻子》；散文集《青春的美學》、《將投擲愛情之網》等等。2004年詩人出版了第十本詩集《頭戴阿芙蓉花》。1997年獲得素月詩文學獎。2004年獲得鄭芝溶文學獎和黎巴嫩的納吉納曼（音譯）文學獎，並在馬其頓的國際詩歌節“Naimit日”最高作品獎。



Scan QR Code for
Registration



한국
10월문화제
FESTIVE KOREA
韓國十月文化節

Organized by: The Minor Programme in Korean

